
 

 14.3.23פרוטוקול ישיבת ועדת איכות הסביבה שהתקיימה ב  

גזית, אודי מיכאלי, אילן זיוניץ, אלונה מאור, מרי פארי, צורי  -נוכחים: אילן כהן, אורן תבור, מירי ישראלי, יפעת הולצמן

 ארביב, ברוך טלמון, ענת ברוק גורפונג 

עם    מתואמיםבוועדה הנידונים  . הנושאים  ת של הרשות המקומיתסטטוטוריוועדה רקע: הועדה לאיכות הסביבה הינה 

יה  הוועדה פועלת ליישום והטמעת מסקנותונמצאים על סדר היום הסביבתי של העיר רעננה. יו"ר הועדה, אילן כהן,  

ים לדיון בוועדה, בתיאום עם יו"ר הוועדה ובאופן כזה בתוכנית העבודה העירונית. חברי הוועדה מוזמנים להעלות נושא 

 להכין חומר רקע לדיון. שיאפשר  

עדכונים: בשבוע הבא יתקיים מפגש זום של פורום האנרגיה שבה תציג עמותת שמש לכולם מידע על התקנת מערכות  

 מצורפת לפרוטוקול.  . עיריית רעננה פרסמה את המפגש לתושבי העיר, והזמנהמשותפים םפוטו וולטאיות בבנייני 

 נושאים לדיון: 

 בוועדה  לדיון להעלות את נושא שימור עצים   ם תושבים מעונייני-עצים 

.  של המשרד להגנת הסביבה להכנת תוכנית עירונית להצללה ולקירור באמצעות עציםקול קורא ב  זכתהאורן: רעננה 

צוע רלוונטיים שייבחרו במכרז. את הכנת  תוכן תוכנית אב עירונית להצללה באמצעות אנשי מק שנה הקרובהמהלך ה ב

 התוכנית תלווה וועדת היגוי בה תייצגנה את הציבור חברות הוועדה לאיכות הסביבה. 

אגרונום  נכון להיום בתהליך היתר הבנייה בוועדה לתכנון ובנייה, אגרונום העירייה בודק את סקרי העצים המוגשים ע"י 

. פקיד היערות הוא הסמכות הקובעת, והחלטתו מוטמעת במסגרת הליכי  מטעם היזם, ומועברת המלצה לפקיד היערות 

 התכנון והבנייה. 

 : שהועלו ע"י חברי הוועדהבקשות  

התושבים מדגישים את החשיבות כי אגרונום יבחן את   -  חשיבות עיתוי הגשת סקר עצים במהלך שלב התכנון  •

 הבקשות להיתרי בנייה בשלבי התכנון המוקדמים 

 ההשתתפות של המשקיפים בוועדה לתכנון ובנייה ומעמדם בכול הנוגע לשמירה על עצים. בחינת  •

 בתוכנית האב יש לשים דגש על שימור העצים במרחב העירוני, לרבות אנשי מקצוע בעלי מומחיות מתאימה.  •

 להתייחס בכובד ראש לנושא גיזום העצים בשטחים הציבוריים וגם הפרטיים  •

 גודל וגיל העצים. ,  הניטעים בעיר  , סוג העציםמשמעותיים  ל בתי גידו – נטיעות חדשות  •

 

 נושאים לקידום: 

 הטיפול בעצים במסגרת היתרי הבנייה. אילן כהן יעלה בוועדת תכנון ובניה את נושא  - יו"ר הועדה

 לאחר בחירת יועץ לכתיבת תוכנית האב להצללה תכונס וועדת ההיגוי, ויועלו בפניה כול הצעות חברי הוועדה. 

 רן תבור יבחן מול מנהלי האגפים הרלוונטיים שילוב של אגרונום בהליכי התכנון. או

 

 . 9.5.23 – מועד ישיבת הוועדה הבאה 

 

 כתבה: ענת ברוק גורפונג 


